



Björklidens Villaägarförening i Kallhäll

STYRELSEMÖTE, 2015-01-13

Närvarande: Sofia Paulin Fahlström (Sofia, ordförande), Sofia Knuts (Fia), Helena Morein, Annie Bava, Markus Tehler och Mattias Eriksson

1. Mötet öppnades.
2. Dagordningen godkändes.
3. Val av sekreterare
 - a. Fia valdes till sekreterare för mötet.
4. Kassören rapporterar
 - a. Vi har 53 319,67 kr i kassan.
 - b. Det är ca 210 hushåll i Villastan.
 - c. **Annie** ska lämna in bokslut till revisorerna
5. Inbrott
 - a. Vi uppdrar åt **Helena** att undersöka möjligheterna till att anordna ett infomöte för medlemmarna med grannsamverkan. Om möjligt ska vi ha mötet före årsmötet och vi ska undersöka om vi kan vara i Folkets hus. Innan protokollet skrivits har Helena återkopplat att grannsamverkan inte har resurser för att klara ett sådant möte. Vi ska istället ha ett eget möte med de medlemmar som är intresserade av att engagera sig i grannsamverkan.
6. Årsmöte
 - a. Tidpunkt för mötet bestäms till onsdagen den 25 mars 2015 kl 19.30.
 - b. Annie har återkopplat att vi kan vara i Folkets hus.
 - c. Kallelsen ska delas ut tillsammans med ev inbjudan till mötet under punkt 5 a ovan.
När?
 - d. Kallelsen ska innehålla dagordning, förslag på ny styrelse, budget och resultat- och balansräkning.
 - e. Dagordningen ska förutom ev annat innehålla punkt om stadgeändringar (göra om alla till ledamöter samt att festkommitté väljs på två år)
7. Nästa styrelse
 - a. Helena, Mattias och Fia är intresserade av att bli omvalda.
 - b. **Annie** kontaktar Gunilla Gert för att se om hon kan tänka sig att bli omvald som revisor.

- c. **Sofia** och **Helena** kontaktar den Maria som tidigare har uttryckt en vilja att vara med i styrelsen.
8. Göra ledamöter av alla i styrelsen
 - a. Vi kommer föreslå att stadgarna ändras så att alla medlemmar i styrelsen är ledamöter och ingen suppleant.
9. Nya inbetalningskort
 - a. **Annie** har kontakt med ett tryckeri och för att få fullständigt pris behöver hon loggan.
 - b. **Annie** gör ett förslag som övriga i styrelsen får korrekturläsa.
10. Trottoarfrågan
 - a. Annie föreslår att vi gör ett ärende för varje problemskylt, att vi beskriver problemet och bifogar foto. **Annie** säger att hon kan fotografera när hon har tid.
 - b. Vi ska fortsätta försöka få kontakt med rätt person på kommunen. **Fia** ligger på.
11. Föreningens logotyp
 - a. Innan protokollet skrivits har vi haft en enkel omröstning och valt en ny logotyp. Den är lik den gamla i sin enkelhet men är mer användarvänlig.
12. Valborg och fest
 - a. **Sofia** ska uppmana festkommittén att påbörja arbetet med Valborgsfirandet.
 - b. Vi bestämmer att tidpunkten för föreningens jubileumsfest ska vara lördagen den 13 juni 2015 kl 17.00.
 - c. **Annie** undersöker möjligheterna för band och tält.
 - d. Angående jubileumsfest så tänker styrelsen att det är en frivillig jubileumsfestkommitté som ska engagera sig i anordnandet av festen. Intresset tas upp på årsmötet.
13. Grannsamverkan skyltar
 - a. **Markus** är på gång med att sätta upp dessa.
14. Information till medlemmarna
 - a. En vecka före årsmötet ställer **Fia** ut stora skylten.
 - b. En vecka före årsmötet lägger **Helena** ut info på Facebook och hemsidan.
 - c. **Helena** informerar om det kommande grannsamverkanmötet på Facebook och hemsidan innan mötet går av stapeln.
15. Övriga frågor
 - a. Trafikverket har meddelat föreningen om att beslutet av fastställd vägplan för ombyggnad av väg 267, Rotebroleden. (TRV 2014/41510)
 - b. Mattias hör med Ove om när granen ska tas ned. När protokollet skrivs är granen redan borta.

Björklidens Villaägarförening i Kallhäll

16. Nästa möte

a. Onsdagen den 11 februari 2015 kl 18.30 hos Mattias. **Lägg in i kalendrarna!**

17. Mötet avslutades.

Vid protokollet: Sofia Knuts